
PARLEM DE LA

Nova organització de la colla

Així doncs, amb aquests nous reptes
que ens plantegem, ens hem de
plantejar si l'actual estructura

organitzava de la colla, la junta, esta
preparada per afrontar aquests nous

reptes, enteneu-me no estic parlant de
les persones que la formen o formaven,
ja que aquest any l'hem de renovar,
sinó de l'organització que han utilitzat
les diferents des de fa més de vuit anys
i que ens ha permet portar la eolia des
de els castells de sis fins ara.

També ens hauríem de replantejar la
pròpia estructura social de la colla, no
podem pensar en que tot siguem amics
íntims de tots, haurem de pensar en
una colla de colles, on els grups
naturals siguin els protagonistes i els
que realment canalitzin les activitats
de la colla. Us sona aquesta musica
blaus!!!

Anem a pams, a nivell organitzatiu, la
meva proposta, per eomençar el debat
intem que crec que hem de tenir, seria
crear tres grans blocs de treball: La
Junta, Àrees de treball, Collaboradors
de les àrees. La Junta, seria un òrgan
format per el president, sots-president
i un responsable de cada àrea on es

tractarien temes generals, de
coordinació, de visió estratègica si hem
permeteu I' expressió.

Les àrees, han d'ésser l'autèntic motor
de la eolia, les àrees haurien de treballar
de forma autònoma i col·laborar per
tirar endavant totes les activitats de la
eolia, a tall exemple podríem anomenar

àrees com: Secretaria, Tresoreria,
Promoció, Relacions Publiques, Social,
Actuacions, Esponsors/Comercial,
Actuacions, Local. El treball a les àrees
hauria de ser pro-actiu., i això vol dir
que no només estarien per organitzar

el que la pròpia colla genera sinó que
haurien de proposar i tirar endavant el
que creixessin adequat per eomplir els
objectius marcats per la junta.

Evidentment les àrees que estaran
formades per relativament poques
persones, no podrien fer tota la feina
que estem descrivint, i aquí es on

apareix la figura del col·laborador
d'àrea, que senzillament es un casteller
que s' encarrega d'una activitat en
eoncret dins d'una àrea. I és en aquest
punt on hem de canviar el xip tots, i
passar d'una estructura de poc fan molt
a una altre de molts fan poc per tal de
fer créixer la colla tal i com us
comentava una mica abans amb el
tema de crear una colla de colles.

Hem acabat una etapa dura, però no la cursa

A hores d'ara hem acabat una etapa, i remarco etapa, no hem acabat cap cursa, i ara que sembla que comença la
baixada no és el moment de relaxar-nos, ans el contrari és el moment de seguir pedalanttots junts i amb la mateixa
convicció en que ho hem fet fins ara sabedors que la pujada s'acabaria. Ara es el moment per fer créixer la nostre
base i fer-la prou forta per sustentar la gran colla que ja som i la colla gran que tots volem i desitgem.

ACTUALITAT XIC

LA PARADETA

Aquesta temporada els Xics hem estrenat paradeta gràcies a l'ingeni del Civet, l'artista de

la colla. La nova paradeta a més de ser

molt útil per deixar les maletes ben

protegides, també ens ajudarà a vendre

molt més les samarretes, els puzzles,
els encenadors, números de loteria, ...
i de ben segur servirà d'inspiració per

alguna que altra colla pel seu innovador

disseny.

ELS PANELLS.

Aquest estiu es van estrenar desprès
de molts mesos de feina els panells
informatius dels Xics de Granollers. Aquest panells tenen com a funció donar a conèixer a

la gent les diferents posicions dins d'un castell i la seva funció i feina. En aquest cas el mèrit

va correspondre al grup d' "Atreveix-te" i especialment al Lluis, la Montse, l'Oliveras i la Bea.
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